



RESOURCE LIBRARY - STEWARDING
Cleaning Walls 清洁墙面

CODE: 03.16.018

EDIT
ION: 1

Page 1 of 1

Standard:

Walls must be cleaned daily of food spillage and splashes and thoroughly cleaned at least once a week.

Procedures:

1. Daily

Wipe off spillage and splashes of food with a damp cloth and solution of hot water and cleaning chemical.

- Walls along range of stoves and ovens to be cleaned daily to avoid build up of grease/oil.
- Walls in loading bay to be swept clean of spider webs and cleaned daily.

2. Weekly

- Move all shelves and cabinet away as possible.
- Clean thoroughly all walls concentrating on edges of tiles with solution of hot water and snow palm.
- Wipes dry with a clean dry rag.
- Replace shelves and cabinet back.

NB: Avoid splashing of water near power points and kitchen machinery.

-End-

标准:

每天要将墙上的污物擦净，每周做一次彻底和全面的清洁。

程序:

1. 每天

用热水，抹布和正确的清洁剂将墙面上的污物擦净。

- 沿炉灶和烤箱边的墙面每天都要清洁，以免积起油腻。堆积物品的墙角也要每天清洁。（蜘蛛网等）

2. 每周

- 尽可能的将架子和储物柜移开。
- 用热水，刷子和正确的清洁剂将瓷砖的边沿和墙面刷洗干净。
- 用干净的毛巾擦干。
- 将架子和储物柜放回原处。

注意：避免在电力部位和机器设备附近洒水。

-完-